

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR Mandag den 21. august 2017 kl. 18.00 til 21.00 Lokale 3, Borgerhuset

Deltagere: Louise, Henrik, Arne, Paw, Claus, Søren, Kim (ref.)

Ole kasser deltager under punkt 72

Fra grupperne under punkt 70: Torben Petersen fra "Hundeskoven"

Afbud: Henriette; Bente; Jan; Jacob

Godkendelse af dagsorden

68/2017:

Beslutning: Godkendt

Godkendelse af referat fra 17.06.22

69/2017:

Beslutning: Godkendt

Status på grupper og Helhedsplanen

70/2017:

Kunstgræs: Kommunen har overtaget projektet, de er i fuld gang. der mangler byggetilladelse på det sidste, og der er et par udestående punkter der muligvis ikke er med, bla. mål og spiller skur.

B&U: Arbejde med klatrestativ og legeplads er gået i gang, der er afsat et beløb på 968.945 kr
Der er kommet regning på Fondraiser på 25.000, der er kommet materiale fra Fondraiser som kan bruges til prætention og ved søgning hos fonde.

Borgerhus/ Rød tråd: Ændringerne rundt om Borgerhuset er sat i bero, Disse afventer om Dianalund Centeret vil være med til at forny hele området. Bagudgangen fra biblioteket, mod centeret vil blive etableret inden så længe.

Motionssti: Der Gang i 3 projekter.

Kløversti med 3 eller 4 ruter med udgangspunkt ved borgerhuset, der afventes svar fra friluftsrådet

om de køre videre med kløversti temaet, der kan så være penge at søge der.
Den lille omvej på Grønningen "Lille junglesti".
Fitnessredskaber på trekanten mellem den nye kunstgræsbane og idrætspladsen.

Hundeskov: Der forsøgt at komme i kontakt med Søren Borup, efter at der er fremsendt materiale, "er vedhæftet", Louise prøver at rykke Søren Borup.
Der forventes et budget på mellem 25.000 og 30.000 kr.
Louise undersøger om shelterne på Grønningen vil kunne flyttes til hundeskoven og bruges som læskure.

Omfartsvejgruppe: Intet nyt.

Skak: De nye fliser i skak på Tovet er taget i brug, desværre er flere af de nye fliser allerede knækket.

Beslutning:

Byens hække og buske

71/2017:

Henvendelse fra Poul Tams til Henrik og bestyrelsen.

Beslutning: Louise sender mail til vej og park angående manglende vedligehold af bla. fortove, spørger også efter om der er en plan for vedligehold i Dianalund og hvad der er af økonomi.

Økonomi status

72/2017: Der vil være penge til at vi kan få lavet en folder om DUR, der kan udleveres når vi deltager i arrangementer. Louise undersøger hos Torben Seifert hvad det koster.
Forslag til brug af penge: Vi mangler at få regning fra Grundlovssdag 5.000 kr. og vi bruger 5.000 kr. på jule arrangement på Kunstergården.
Flagalen får 20.000 kr. og B&U har fået 15.000 kr.

Beslutning: Delregnskab vedhæftet.

Nyt fra formand

73/2017: Torvet Pølser har indbudt til folkemøde d.2/9 2017 kl. 10-13, DUR deltager med telt.
Det planlagte møde om medlemskartotek vil blive holdt i uge 35.
Der er fælles lokalrådsmøde d. 5/9 holdes her, Claus og Jacob deltager.

Beslutning:

Evt.

74/2017: Der var forslag om at vi i forbindelse med Grundlovsdagen, uge 23, holder en ”festuge” hvor der i løbet af ugen var mange forskellige arrangementer. Vi tager det op på næste møde.

Næste møde 19/9 kl.19-21
Kim melder afbud til 19/9